
تصمیم  خصوص  در  روز ها  این  شایعاتی  ملی:  آرمان 
گل محمدی برای جدایی از پرسپولیس و انتخاب جایگزین وی 

از سوی باشگاه مطرح شده است. 

   تصمیم یحیی 
»یحیی گل محمدی« در نشست خبری پس از تساوی یک 
ـ یک تیمش مقابل مس رفسنجان گفت: قبل از هر چیز جا 
دارد از هواداران پرسپولیس که امروز به ورزشگاه آمدند و ما را 
تشویق کردند، قدردانی کنم. همچنین از میزبانی خوب تیم 
مس رفسنجان هم تشکر می کنم. نتیجه بازی نتیجه ای نبود 
که ما به دنبال آن بودیم. بازی امروز یک مقدار بسکتبالی شده 
بود و توپ های زیادی برای هر دو تیم لو می رفت و شکل خوبی 
نداشت. موقعیت های زیادی روی دروازه دو تیم به وجود نیامد. 
شاید می توانستیم بازی را در نیمه دوم بهتر مدیریت کنیم و بازی 
راحت تری انجام می دادیم اما این طور نشد. سرمربی پرسپولیس 
تصریح کرد: از شروع فصل مشکلات زیادی داشتیم و وضع 
قوانین جدید خیلی به شرایط بد ما دامن زد. نتوانستیم آن طور 
که باید آماده بازی ها  شویم. در نقل و انتقالات آنطور که باید 
بازیکن نگرفتیم و ضعیف عمل کردیم. از طرف دیگر جنگ های 
رسانه ای را هم باختیم و جنگ های بیرون زمین را از دست دادیم. 
تیم بزرگی مثل پرسپولیس باید تدارکات بهتر داشته و آدم های 
قوی تری کنارش باشند تا رقابت کند. نیم فصل سختی داشتیم. 
با همه مشکلاتمان و در این شرایط 30 امتیاز گرفتیم که کار بزرگی 
بود و از بازیکنانم قدردانی می کنم چون هرچه در توان داشتند، 
گذاشتند. گل محمدی اظهار داشت: مشکلات مالی و امکاناتی 
داشتیم و متأسفانه باید بگویم با این شرایط نمی توانم ادامه دهم. 
3 ماه قبل با پرسپولیس فسخ کردم اما حرکتی که باعث دلگرمی 
باشد را باشگاه انجام نداد. از همین جا از همه پرسپولیسی ها که 
خالصانه و عاشقانه تیم را حمایت کردند تشکر می کنم و همه آنها 
را به خدای بزرگ می سپارم و برای فرد جدیدی که می آید آرزوی 
موفقیت می کنم. ایرنا در این خصوص نوشت: یحیی در طول این 
چهار سالی که شانس سرمربیگری پرسپولیس را پیدا کرد چندین 
بار و هر بار به بهانه ای یا قهر کرده یا استعفا داد. در پس همه این 
استعفاها، واقعیتی تلخ مشهود است و آن هم توهم اینکه حضور او 
روی نیمکت پرسپولیس، لطف به این تیم است، وگرنه برای کسی 
که داعیه پرسپولیسی بودن دارد سرمربیگری این تیم حتی برای 
یک بازی افتخار بسیار بزرگی محسوب می شود. گل محمدی 
بر خلاف دورآنکه بازیکن بود، روزهای پرحاشیه ای در مربیگری 
داشته است. اینکه ۴ سال حضور در پرسپولیس با چندین قهر 
و استعفا همراه شده مصداق همین موضوع است. تنها نکته 
مشترک دوران بازیگری و مربیگری یحیی، تصمیمات اشتباه او در 
بزنگاه ها بوده است. زمانی که باید به مطمئن ترین شکل ممکن، 
پنالتی خود را به چین گل می کرد با ضربه ای چیپ باعث شد 
تیم ملی ایران در شرایطی که بهترین فرصت را برای قهرمانی در 

جام ملت های آسیا داشت نتواند به فینال صعود کند. 
کنش     وا

رضا درویش درباره استعفای یحیی گل محمدی از سرمربیگری 
تیم فوتبال پرسپولیس اظهار داشت: ما هم از رسانه باخبر شدیم 
و بعد از آن هم اعلام کردیم مخالف استعفا هستیم. حتماً باید با 

گر بتوانیم برطرف کنیم. وی در پاسخ به  او صحبت و مشکلات را ا
این پرسش که آیا گل محمدی نامه ای مبنی بر استعفا به باشگاه 
، گفت: خیر ما هم از طریق رسانه باخبر شدیم.  زده است یا خیر
بعد از بازی هم نتوانستیم با او صحبت کنیم و طی فردا یا پس فردا 
قرار می گذاریم تا صحبت کنیم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
کنش به اینکه گل محمدی مدعی است چند هفته پیش  در وا
قراردادش با پرسپولیس را فسخ کرده است، توضیح داد: فسخ 
گر این شرایط مهیا نباشد  شرایطی دارد. او نامه ای نوشته بود که ا
قراردادش را فسخ می کند که بخشی از آن بحث مالی هم بود که 
تا اندازه ای برطرف شد. درویش گفت: ما هم از رسانه ها استعفای 
گل محمدی را شنیدیم. او دو روز پیش نامه داده و رسماً نفرات 
مدنظرش را به باشگاه اعلام کرده است. حالا شاید بعد از بازی 
هیجانی یا چیزی بوده که این حرف زده شده است. همچنین 
حسین خبیری عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در گفت و گو 
با تسنیم درباره استعفای یحیی گل محمدی از سرمربیگری 
پرسپولیس اظهار داشت: همان طور که باشگاه هم اعلام کرد ما 

با این استعفا مخالفیم. منتظریم تا ببینیم امروز و فردا چه 
اتفاقی می افتد. 

   حال سرمربی 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت، اوضاع و احوال 
باشگاه  این  فوتبال  تیم  هدایت  برای  گل محمدی 

مساعد نیست. رضا درویش روز شنبه درباره آخرین 
وضعیت یحیی گل محمدی و احتمال ادامه حضور 

او در پرسپولیس تصریح کرد: امروز هم با او صحبت 
کردم. گل محمدی می گوید اوضاع و احوالش برای 
مربیگری مساعد نیست و احتمالاً تا فردا تکلیف 
مشخص می شود. وی در پاسخ به این پرسش 
که گل محمدی یکشنبه به باشگاه می آید، گفت: 

قرار نیست فردا به باشگاه بیاید و قرار است جواب 
بدهد. ان شاءا... )تا فردا( تکلیف مشخص می شود. 

کنش به اظهارات  مدیرعامل پرسپولیس در وا
روز جمعه گذشته مهدی تاج و اینکه او گفته 

است کسانی که علیه حکم کمیته استیناف 
صحبت کردند یا جاهل هستند یا مغرض، 

خاطر نشان کرد: نمی دانم از آقای تاج 
بپرسید! »آیا گزینه اول پرسپولیس 

در  درویش  است؟«،  خارجی 
پاسخ به این سؤال توضیح داد: 

تکلیف  اول  نیست.  حرفه ای 
گل محمدی( مشخص شود  (
و بعد. فردا تکلیف را مشخص 

می کنیم. 
   برنامه باشگاه

اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
ظهر دیروز )شنبه( جلسه مهمی را برای بررسی گزینه های 
سرمربیگری این تیم برگزار کردند. تسنیم نوشت: در این 
جلسه که در مکانی خارج از باشگاه پرسپولیس برگزار 
شده است، اعضای هیات مدیره درباره گزینه های 

مختلف داخلی و خارجی باشگاه  صحبت کردند و مأموریت 
کره با گزینه مدنظر به درویش سپرده شده است. یحیی  مذا
گل محمدی قرار است یکشنبه به طور رسمی قرارداد خود با 
پرسپولیس را فسخ کند و این باشگاه فعالیت رسمی اش برای 

انتخاب سرمربی جدید را آغاز کرده است. 

   اطلاعیه 
کره این باشگاه  باشگاه پرسپولیس به خبرهای مربوط به مذا
با سایر مربیان ایرانی برای انتخاب جانشین یحیی گل محمدی 
کنش به انتشار  کنش نشان داد. سایت باشگاه پرسپولیس در وا وا
کره مدیران این باشگاه با برخی از مربیان  اخباری پیرامون مذا
ایرانی، اطلاعیه ای به شرح زیر منتشر کرد: » با احترام به تمامی 
عزیزانی که با تیم های مختلف مشغول به کار هستند، باشگاه 
پرسپولیس با هیچ مربی ایرانی برای انتقال، تماسی چه به شکل 
رسمی و چه غیررسمی برقرار نکرده و بی شک این شایعات و اخبار 
کذب در این روزها، از سوی بخش حقوقی 
باشگاه پرسپولیس پیگیری خواهد 

شد.« 
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a r m a n m e l i . i r

گی  خوش شانس مثل اینزا
اینتر با شکست هلاس ورونا قهرمان نیم فصل 
نخست سری آ شد. در دومین دیدار هفته 
نوزدهم سری  آ، اینتر در ورزشگاه خانگی خود 
میزبان هلاس ورونا بود و توانست با تعویض 
طلایی سرمربی اش به برتری دو بر یک برسد و 
صدرنشینی و قهرمانی نیم فصل اول را تثبیت 
کند. اینتر با این پیروزی ۴۸ امتیازی شد. در 
این دیدار ابتدا لائوتارو مارتینز اینتر را در همان 
نیمه نخست پیش انداخت. مهاجم آرژانتینی 
در اوایل نیمه دوم نیز اختلاف را دو برابر کرد اما 
داور پس از بازبینی صحنه از طریق VAR گل 
این بازیکن را رد کرد. در دقیقه ۷۴ این هلاس 
ورونا بود که با تعویض طلایی خود یعنی آنری 
به گل تساوی رسید. در دقایق پایانی آرناتوویچ 
دو فرصت استثنایی را از دست داد اما فراتسی، 
گی روی ریباند ضربه بارلا  تعویض طلایی اینزا
اینتر را به گل دوم و سه امتیازی این دیدار رساند. 

ویژه

زید ثامر داور عراقی که در 
بازی دربی ۱۰۲ تهران در اتاق 
VAR قرار داشت و مورد 
بود، در  گرفته  قرار  انتقاد 

تهران حضور دارد. 

مهدی تاج رئیس فدراسیون 
اتاق های  از  فوتبال در یکی 
کوچک ورزشگاه کیش نظاره گر 
عملکرد ایران در مصاف تدارکاتی 

در کیش با بورکینافاسو بود. 

این عکس شاید واضح ترین 
پیام همدلی تیم ملی باشد. 
طرفداران تیم ملی نگرانی همدلی 
در تیم ملی هستند، اما این تصویر 

پاسخ آشکار نگرانی است.  ت
شــ

س نو
عک

گشت به تهران ناظر         همدلی   باز

گفتوگو

پرسش های  به  منچسترسیتی  سرمربی 
خبرنگاران درباره نقل و انتقالات احتمالی 
باشگاهی در زمستان پاسخ داد. منچسترسیتی 
حذفی  جام  رقابت های  سوم  دور  در  باید 
برود.  تاون  هادرزفیلد  دیدار  به  انگلیس 
منچسترسیتی معمولا تکاپوی زیادی برای 
خرید بازیکن دارد و خیلی ها منتظرند ببینند 
چه  فصل  این  در  قهرمانی  عنوان  مدافع 
بازیکنانی را مد نظر قرار دارد. پپ گواردیولا در 
صحبت هایی درباره برنامه های سیتی برای 

نقل و انتقالات زمستانی صحبت کرد: 
   قرارداد با کلودیو اچوری چگونه است؟

باشگاه در این مورد چیزی به من نگفته 
است. 

   آیا کالوین فیلیپس در ژانویه از سیتی 
می رود؟

نمی دانم. فقط گفتم که او پنج روز است که 
بیمار بوده و بنابراین نتوانسته به خوبی تمرین 
کند. بارها گفته ام اطلاعی از فعالیت باشگاه در 
نقل وانتقالات ندارم. آنچه در این فصل و بین 
خ خواهد  باشگاه ها بخواهد اتفاق بیفتد، ر
داد. اینجا چیزی را پیش بینی نمی کنم چون 
نمی دانم بازیکنان چه می خواهند. برخی از آنها 

را می شناسم و برخی را نمی شناسم. 
   آیا فیلیپس تنها بازیکنی خواهد بود که 

از سیتی می رود؟
درباره پنجره نقل وانتقالات صحبت نمی کنم. 
نمی دانم قرار است با ۱0 بازیکن قرارداد ببندیم 
یا ۱0 بازیکن را کنار بگذاریم. ظاهراً مثل فصل 
کردیم و با  گذشته با همین بازیکنان شروع 
همین بازیکنان فصل را به پایان خواهیم رساند. 
شاید یک خرید داشته باشیم اما فکر نمی کنم 

این اتفاق بیفتد. 
گشت KDB به میادین؟    باز

بازگشت کوین دی بروینه یکی از اتفاقات 
جالب توجه در ادامه فصل جاری لیگ برتر 
است. پپ گواردیولا می گوید که کوین دی بروینه 
پس از مصدومیت همسترینگ به زودی بازی 
خواهد کرد. گواردیولا در صحبت هایی گفت: 
که هشت سال  دوست دارم او همان طور 
گذشته بازی کرد، بازی کند. او تغییر نخواهد 
کرد. کیفیت و پتانسیل زیادی در بازی او وجود 
دارد. ما باید مراقبش باشیم. با او و با فیزیوتراپ 
صحبت کردم. کوین آماده بازی کردن است و 

این بهترین چیز برای او و باشگاه است. 

گواردیولا: 
چیزی را پیش بینی 

نمی کنم

  :  دیوید تیلور
من دومین سلبریتی در ایران هستم

ایسنا: دیوید تیلور در صحبت هایی از رقیب 
ایرانی اش تمجید کرد و او را بزرگ ترین سلبریتی 
در ایران دانست. در قلب میدان کشتی، جایی 
که رقابت شدیدی بین کشتی گیران وجود دارد، 
داستانی از اخلاق ورزشی در حال نمایان شدن 
است. وقتی صحبت از رابطه یزدانی و دیوید 
تیلور به میان می آید، هر دو به خاطر رقابت های 
سرسخت و کشتی شناخته می شوند. آخرین 
باری که هر دو با هم روبه رو شدند، برای ششمین 
بار در فینال مسابقات جهانی کشتی در بلگراد 
بود. با این حال، این دو در سراسر رسانه های 
اجتماعی نه به خاطر نبرد داغ خود در تشک 
کشتی بلکه به خاطر رفتار و اخلاق حرفه ای 
شناخته شده هستند. قدردانی دیوید تیلور از 
یزدانی سرسخت؛ فصل جدیدی به این حماسه 
اضافه کرده است. دیوید تیلور جدا از تمرینات 
کشتی، به گذراندن وقت در مزرعه خود با گاوها 
و حیوانات خانگی مشهور است. ویدئویی از 
مصاحبه اخیر دیوید تیلور با FloWrestling در 
فضای مجازی منتشر شده است. آنها همراه با 
این ویدئو نوشتند: به نظر شما هواداران ایرانی 
در مورد کشاورزی دیوید تیلور چه فکر می کنند؟ 
در همان مصاحبه، دیوید تیلور گفت: انصافاً این 
یک نوع دیوانگی است. مانند طرفدارانشان و 
اینکه چقدر جزئیات پیچیده را دنبال می کنند. 
یزدانی پادشاه است و منظورم این است که در 
کشور خودش پادشاه است. به نظر، او بزرگ ترین 
سلبریتی کشورشان است. من هم به دومین 
سلبریتی بزرگ در کشورشان تبدیل شده ام. 
جالب اینجاست که تیلور در مرکز برایس تمرین 
می کند که میزبان رقابت های انتخابی تیم ملی 

آمریکا است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: زمان از سرگیری تمرینات تیم فوتبال استقلال برای 
مسابقات نیم فصل دوم لیگ برتر مشخص شد. بازیکنان تیم 
فوتبال استقلال که پس از برتری مقابل پیکان در هفته پانزدهم 
لیگ برتر وارد تعطیلات شدند، قرار است از اوایل هفته آینده 
تمرینات خود را از سر بگیرند. به این ترتیب روز یکشنبه 2۴ دی، 
زمان شروع به کار آبی های تهران برای نیم فصل دوم خواهد بود. 
رافائل سیلوا مدافع برزیلی استقلال که به تازگی با مدیران باشگاه 
به توافق رسیده و قراردادی را امضا کرده، قرار است تا شروع دور 
جدید تمرینات در تهران حاضر شود و همراه با استارت تیم، کار 
خودش در استقلال را دوباره آغاز کند. گفته می شود این بازیکن 
جمعه شب به تهران می آید. ضمن اینکه برای برپایی اردوی 
زمستانی در کیش برنامه ریزی هایی انجام شده است. البته 
این موضوع منوط به نظر نهایی جواد نکونام است که درقالب 
پیشنهاد مدیریت به کادرفنی ارائه شده است. همچنین باشگاه 
استقلال در تلاش است تا این تیم بتواند در تورنمنتی در کشور 
کرات مدیران استقلال با برگزار کنندگان  امارات شرکت کند. مذا
این تورنمنت ادامه دارد و باید دید درنهایت پس از هماهنگی با 

کادرفنی، چه تصمیمی گرفته خواهد شد. 
تسنیم: باشگاه صنعت نفت آبادان درباره انتخاب سرمربی 
جدید این تیم اطلاعیه ای را صادر کرد. باشگاه صنعت نفت 
آبادان با صدور اطلاعیه ای درباره انتخاب سرمربی جدید این 
تیم، نوشت: »ضمن احترام به هواداران محترم تیم فوتبال صنعت 
نفت و تشکر ویژه به خاطر صبر و  همراهی همیشگی ایشان، به 
استحضار می رساند، مؤسسه فرهنگی، ورزشی صنعت نفت 
آبادان در روزهای گذشته به صورت جدی و  مستمر در مسیر 
رصد و پیگیری گزینه های مدنظر این مجموعه برای هدایت 
تیم فوتبال آن بوده است و به خاطر حساسیت بالای انتخاب 
یادشده، این موضوع با رعایت جوانب مختلف و با دقت نظر پیش 
خواهد رفت. در عین حفظ حرمت و جایگاه بالای تمامی اسامی 
پیش بینی شده، به اطلاع می رساند که سرمربی جدید تیم ما در 
روزهای نزدیک پیش رو، صرفاً از درگاه های اطلاع رسانی رسمی 

مؤسسه معرفی می شود.« 

بیــنالمــلل
   محمد صلاح، ملی پوش مصری لیورپول تمایلی به بازی 
در الهلال عربستان ندارد. با باز شدن پنجره نقل وانتقالات 
زمستانی دوباره اخباری درباره پیوستن احتمالی محمد صلاح 
به الهلال عربستان منتشر شده است. تابستان گذشته الاتحاد 
دیگر تیم عربستانی تصمیم داشت تا این ملی پوش مصری 
کننده ۱50 میلیون یورو به  لیورپول انگلیس را با قرارداد اغوا
خدمت بگیرد. انتقالی که با وجود تمایل ضمنی محمد صلاح 
در نهایت با مخالفت سران تیم انگلیسی انجام نشد. عدنان 
جستنیه، خبرنگار عربستانی درباره انتقال احتمالی محمد 
صلاح به الهلال گفت: محمد صلاح در لیورپول می ماند و اخبار 
پیوستن او به الهلال حتی با رقم های اعلام نشده، صحبت 

ندارد. صلاح تمایلی برای بازی در الهلال 
گر هم بخواهد به عربستان  ندارد و ا
بیاید دوست دارد در ترکیب الاتحاد 

بازی کند. مدیران باشگاه لیورپول در 
تلاش هستند تا قرارداد جدیدی را با محمد 
کرات طرفین آغاز  صلاح امضا کنند و مذا

شده است. این باشگاه انگلیسی از 
سوی رقبای عربستانی اش از جمله 

الاتحاد و الهلال که خرید محمد 
صلاح را هدف گذاری کرده اند، 

احساس خطر می کند. انتظار 
می رود لیورپول به محمد صلاح 
پیشنهاد تمدید قرارداد تا سال 

202۷ را بدهد. 

تفکر نتیجه گیری دردسر دارد 

گردان امیر قلعه نویی در حالی خود را برای حضور در  شا
رقبت های جام ملت های آسیا آماده می کنند که در روزهای 
گذشته انتقاداتی به لیست تیم ملی و سن بازیکنان دعوت شده 
از سوی کارشناسان و برخی پیشکسوتان مطرح بود. تیم ملی 
در ماه های قبل چند دیدار دوستانه برگزار کرده است. این تیم 
روز چند روز قبل در اردوی کیش و در دیداری تدارکاتی مقابل 
بورکینافاسو به برتری رسید. در خصوص این دیدار باید بگویم 
بورکینافاسو برای جام ملت های آفریقا خود را آماده می کند و از 
نفرات اصلی خود بهره برد ولی تیم متوسطی بود. تیم ملی ایران 
در هر نیمه با یک آرایش تیمی بازی کرد و در هر نیمه فوتبال بسیار 
کندی را در حمله و دفاع شاهد بودیم. تیم ملی ایران در انتقال با 
سرعت توپ مشکل دارد، در مصاف با بورکینافاسو چندین فرصت 
گر در جام ملت های آسیا استفاده بهینه  گلزنی را از دست دادند و ا
از موقعیت ها نکنیم جبران فرصت سوزی ها سخت می شود. 
به خاطر ارنج سنی بالای تیم ملی، سرعت لازم را نداریم و رقبا 
می توانند در انتقال مثبت یا منفی توپ از ما سبقت بگیرند، به  
خصوص در نیمه دوم کم می آوریم. تفکر نتیجه گیری دردسر دارد، 
تجربه کافی نیست و فوتبال ما نیازمند بازیکنان جوان است. کره 
جنوبی در کنار ژاپن، استرالیا و عربستان سعودی مدعیان اصلی 
قهرمانی هستند. کره جنوبی با ۹0 درصد تیمی که در جام جهانی 
سال گذشته داشت به قطر بیاید، از ما گذر می کند مگر اینکه 
خ دهد چون فوتبال بی رحم است. تیم ملی ایران  استثنایی ر
از سرعت لازم برخوردار نیست و استارت های انفجاری سرعتی 
رقبا نظیر کره جنوبی که با سرعت بالای خود تیم های بزرگی را 
شکست داده، ما را به دردسر می اندازد. فوتبال مبتنی بر سرعت 
کتوری  مستلزم نیروی جوانی است و تیم ملی ایران فاقد چنین فا
است. فرگوسن، مورینیو یا گواردیولا سرمربی تیم ملی شوند هم با 
این تیم به جایی نمی رسند، مگر اینکه ۷0 درصد تیم ملی بعد از 
جام ملت های آسیا تغییر کند و نسل جدیدی با حضور مستمر 
در بازی های تدارکاتی فیفا دی و انتخابی جام جهانی بتوانند 
پشتوانه خوبی ایجاد کنند چون بازیکنان مستعد هستند. به 
شرط کسب تجربه تیم خوبی را در جام جهانی بعدی داریم ولی با 
این نفرات به فردا فکر کردیم و برای پس فردا فکری نداریم. بخشی 

از بازیکنان فعلی در جام جهانی بعدی بازنشسته شده اند. 

مسعوداقبالی
کارشناسفوتبال

مرتضی پورعلی گنجی: 

شرایط  درباره  پورعلی گنجی  مرتضی 
پرسپولیس در لیگ بیست وسوم به صحبت 
پرداخت. او معتقد است اجرای قانون سقف 
بودجه باعث شد فقط سر باشگاه پرسپولیس 
کلاه برود و این تیم ضربه بخورد چون این 
باشگاه این قانون را به طور کامل رعایت کرده 
است. او گریزی هم به عملکرد تیم ملی فوتبال 
ایران در جام جهانی 2022 قطر زد و عنوان کرد که 
شکست شش بر دو برابر انگلیس به خاطر تغییر 
سیستمی بود که کی روش در تیم ملی ایران 
ایجاد کرده بود. پورعلی گنجی به ایسنا می گوید 
را شکست  آمریکا  ایران در جام جهانی  گر  ا

می داد، عدالت در فوتبال جاری نبود. 
   پرسپولیس امسال مصدومان زیادی 
داشته و تو، وحید امیری و یاسین سلمانی 
که مصدوم  ح ترین بازیکنانی بودید  مطر
شدید. یحیی گل محمدی بارها از تاثیر نبود 

شماها صحبت کرده است. به نظر خودت 
نبودت چقدر در پرسپولیس تاثیر داشته 

است؟
پرسپولیس در این چند سال نشان داده 
که متکی به بازیکن نبوده است. وحید امیری 
ستون تیم بوده است. من هم در کنار باقی 
بازیکنان جا افتاده بودم. من می گویم که نبود 
ما تاثیر ۱00 درصدی نداشته است. چون همه 
گر دو بازیکن  بازیکنان به این درک رسیده اند که ا
کنند. من باید از  نیستند، باید تیم را جمع 
هواداران مان، آقا یحیی و آقای قلعه نویی به 
خاطر نبودنم عذرخواهی کنم. من فکر می کنم 
به حدی از آمادگی رسیده بودم که بتوانم باری 
از دوش تیم بردارم. به همین دلیل عذرخواهی 
می کنم. امیدوارم بتوانم با صلابت برگردم. 
امسال فکر می کنم پرسپولیس هم بدشانس بود 
و هم شرایطی برای بازیکنان و کادر پیش آمد که 
به نظرم لایق این بی محبتی نبودند. ما پارسال 
فراز و نشیب زیادی داشتیم اما توانستیم سه تا 
جام بگیریم. من به یکی از دوستانم می گفتم 
که برای قهرمان شدن لازم نیست چهار هفته 
در صدر جدول باشی، فقط باید کل لیگ در 
حد تاپ باشی. ما پارسال ۱۷، ۱۸ هفته در صدر 

جدول بودیم و سه قهرمانی آوردیم. 
   رقابت در فوتبال ایران فقط در 
زمین فوتبال نیست و بحث و جدل 

بین تیم ها هم تاثیرگذار است. 
امسال تنها تیمی که سرش کلاه 
رفت پرسپولیس بود. آن هایی 
که در فوتبال هستند متوجه 
می شوند. سقف بودجه تیم 
ما را از هم پاشوند. به قول آقا 
یحیی کلاه بزرگی سر ما رفت. 
که  متاسفانه در فوتبال ما هر 
زورش بیش تر باشد، بازی بیرون از زمین 
را انجام دهد می تواند روی نتایج تاثیر 
گر در داخل زمین به حدی  بگذارد. البته ا

بالایی خوب باشی، باز هم می توانی نتیجه 
بگیری. من می گویم همیشه باید آن قدری در 

زمین خوب باشیم که بازی را ببریم. 
   یک بازیکن ۱۰۴ میلیارد تومان قرارداد 

بسته است. 
نوش جان شان. من حسود نیستم، ناراحت 
هم نمی شوم. شاید لیاقتش این بوده که این 

میزان قرارداد بسته است. 
   یک بازیکن هم ۱۶۰ میلیون بسته است. 

آنکه دمش گرم. به خاطر عشقش بزرگواری 
کرده است. احتمالا اسنپ کار می کند. ان شاءا... 
خدا یک جای دیگر به زندگی اش برکت دهد. 
من فکر می کنم پرسپولیس سقف را رعایت کرد 

و کلاه گشادی سرش رفت. 
   در آستانه جام ملت ها هستیم و به 
همین دلیل به سراغ تیم ملی برویم. بعد از 
بازی با انگلیس کی روش یک حلقه اتحاد 
با بازیکنان درست کرد. می خواهم درباره 
بین دو نیمه بازی ایران انگلیس صحبت 
کنیم. کی روش در بین دو نیمه چه چیزی به 

شما گفت؟
به  شخصیت شان  به  بسته  مربیان  همه 
که  انگیزه می دهند. من می گویم  بازیکنان 
آن بازی را سیستمی باختیم. هزار بار دیگر 
هم بگویید چه گفت، وقتی شرایط با سیستم 
تاثیرگذار  صحبتی  هیچ  نرفت،  پیش  خوب 
نمی شد. ما در نیمه دوم هم با همان سیستم 
جلو رفتیم. ما شانس گل زنی هم داشتیم. ما 
می توانستیم گل های مان را به سه، چهار گل 
برسانیم. ما در نیمه دوم آمدیم که حمله کنیم و 
خودمان را نشان دهیم اما با بازیکنان خوبی که 
داشتند در ضدحملات گل خوردیم. کی روش 
پس از بازی در حلقه اتحاد به ما گفت که این 
بازی به هر دلیلی با اتفاق بدی برای ما تمام 
شد ولی جام جهانی ما از الان )پس از بازی با 
انگلیس( برایمان شروع شده است. او گفت که 
گر می خواهیم مردم را خوشحال کنیم باید  ما ا

از همین امشب خوب ریکاوری کنیم و بازی با 
ولز و آمریکا را ببریم. ما بازی با ولز را خوب بردیم 
و خوب بازی کردیم. ما در بازی با آمریکا بدنی 
باختیم وگرنه از لحاظ فنی کمتر نبودیم. ما 
فقط ۹0 دقیقه را می بینیم و خداحافظ. کسی 
که در راس کار است، می داند که چه خبر است 
و باید همه چیز را بگوید. بازیکنان آمریکا در 
بهترین لیگ های دنیا بازی می کنند. آن ها قبل 
از جام جهانی 25 بازی متداوم داشتند و بدون 
مصدومیت آمدند. شما یک آمار سرانگشتی 
اروپا  که در  آنها  از  کل بازیکنان ما  که  بگیر 
لژیونر هستند تا بازیکنان داخلی و لژیونرهای 
کشورهای عربی روی هم 50 بازی فیکس بازی 
نکردند. فقط فکر می کنم مهدی )طارمی( تداوم 

داشت. بازیکنان از لحاظ بدنی آماده نبودند. 
هم  کی روش  آماده سازی  روند  حتی   

اجرا نشد. 
برای  بروید،  عقب تر  دوره  یک  گر  ا شما 
یا  گالاتاسرای  کمپ  در  روسیه  جام جهانی 
کردیم. ما با بدشانسی  فنرباغچه بدنسازی 
در گروه مرگ چهار امتیاز گرفتیم. من بسته به 
آمار صحبت می کنم. چون کی روش خودش 
بدنسازی کرد و می دانست در هر بازی قرار 
است چه طور عمل کنیم. او می دانست که ما 
باید در هر بازی 50 تا استارت بزنیم در حالی 
که در کل فصل آن قدر استارت نزده بودیم. 
برای جام جهانی قطر فقط دو هفته بازیکنان 
گر بخواهیم  داخلی در اختیار کی روش بودند. ا
عاقلانه و منطقی به نتیجه گرفتن فوتبال مان 
نگاه کنیم، باید زیرساختمان را درست کنیم. 
باید با خودمان صادق باشیم. من می گویم که 
گر بازی با آمریکا را می بردیم، عدالت خدا انجام  ا

نشده بود. 
  پیش بینی ات از جام ملت ها چیست؟

تا بازی کره جنوبی سلامت می رویم. کره را هم 
به لطف خدا می بریم. البته خیلی سخت است 
اما امیدوارم خدا آن روز با ایران باشد تا بتوانیم 
گر خدا بخواهد ببریم و  ببریم و به فینال برویم. ا

قهرمان شویم. 

گر ایران آمریکا را شکست می داد ، عدالت در فوتبال جاری نبود ا

اوضاع و احوال گل محمدی برای مربیگری مناسب نیستاوضاع و احوال گل محمدی برای مربیگری مناسب نیست


